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Obec Hlízov 

Zastupitelstvo obce Hlízov 

 

                                                      

                                                           Zápis č. 9/2016 

                                          ze zasedání Zastupitelstva obce Hlízov 

                                         konaného dne 17. 10. 2016 od 19:00 hodin 
 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Hlízov (dále „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 19:00 hodin starostou 

obce MVDr. Antonínem Škarkou (dále „předsedající“). 

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že přítomno 

je 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení). 

 

Bod I. - Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Předsedající navrhl určit zapisovatelem pí Zinu Urbanovou, ověřovateli pí Zuzanu Kačerovskou a 

p. Pavla Raka. 

Návrh usnesení č. 1-9/2016: 

OZ Hlízov schvaluje zapisovatelem pí Zinu Urbanovou a ověřovateli pí Zuzanu Kačerovskou a p. Pavla 

Raka. 

Výsledek hlasování:  Pro -  7   Proti – 0     Zdržel se – 0 

Usnesení č. 1-9/2016 bylo schváleno. 

 

Bod č. II. – Kontrola plnění usnesení zápisu č. 8/2016 

Usn. č. 6-8/2016 Romský ples pro nemoc v rodině pořadatele zrušen 

Usn. č.10-8/2016       OZV o nočním klidu – pracovní skupina – příprava návrhu - splněno 

 

Bod č. III.  –  Schválení navrženého programu 

Předsedající požádal o schválení navrženého programu. 

Navržený program: 

 1) Určení ověřovatelů a zapisovatele 

 2) Kontrola plnění usnesení zápisu č. 8/2016 

 3) Schválení navrženého programu 

 4) Schválení rozpočtového opatření č. 7/2016 

 5) Schválení dodatku č. 16 – AVE Čáslav / svoz odpadů 

 6) Informace k přípravě OZV – noční klid 

 7) Projednání zápisu Komise pro životní prostředí 

 8) Projednání žádosti na pronájem sálu v KD – Martin Marian 

 9) Projednání žádosti na pronájem sálu v KD – Zuzana Kačerovská 

10) Různé 

Návrh usnesení č. 2-9/2016: 

OZ Hlízov schvaluje navržený program. 

Výsledek hlasování:   Pro – 7    Proti – 0          Zdržel se – 0 

Usnesení č. 2-9/2016 bylo schváleno. 

 

Bod č. IV. - Schválení rozpočtového opatření č. 7/2016 

Předsedající vysvětlil jednotlivé položky v rozpočtovém opatření. / viz příloha č. 3 / 

 

 

 



2 

 

Návrh usnesení č. 3-9/2016: 

OZ Hlízov schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2016 

Výsledek hlasování:   Pro -  7   Proti – 0     Zdržel se – 0 

Usnesení č. 3-9/2016 bylo schváleno. 

 

Bod č. V. –  Schválení dodatku č. 16 -  AVE Čáslav  / viz příloha č. 4 / 

Předsedající seznámil s obsahem dodatku č. 16 – navýšení svozů kontejnerů na plast na 52 svozů ročně, 

celkové navýšení ceny za svozy by bylo o 1800,-Kč/rok nebo s možností navýšení počtu kontejnerů, 

za každý kontejner 3900,-Kč za svoz. Předsedající navrhl, aby byl navýšen počet svozů u plastu na 

52x a navýšení ceny o 1800,-Kč. 

Návrh usnesení č. 4-9/2016: 

OZ Hlízov schvaluje Dodatek č. 16 ke sml. s AVE č. S/100183/05324142/002/2006, s tím, že bude 

navýšen počet svozů plastu na 52x ročně, cena se zvýší o 1800,-Kč ročně a počet kontejnerů nebude 

navýšen. OZ pověřuje starostu podpisem dodatku č. 16 do 31. 10. 2016. 

Výsledek hlasování:   Pro -  7   Proti – 0     Zdržel se – 0 

Usnesení č. 4-9/2016 bylo schváleno. 

 

Bod č. VI. -  Informace k přípravě OZV – noční klid 

Návrh OZV je zpracován, doplněn připomínkami ing. Šimka a konzultován s MV ČR. Předsedající 

seznámil OZ s dopisem z MV ČR -  sekce veřejné správy k vyhlášce, jehož obsahem je, že obce nemusí 

mít tuto vyhlášku. 

Předsedající navrhl, aby OZV o nočním klidu nebyla prozatím vydána. 

Návrh usnesení č. 5-9/2016: 

OZ Hlízov nebude vydávat OZV o nočním klidu. 

Výsledek hlasování:   Pro -  7   Proti – 0     Zdržel se – 0 

Usnesení č. 5-9/2016 bylo schváleno 
 

Bod č. VII. – Projednání zápisu Komise pro životní prostředí / viz příloha č. 5 / 

Předsedající seznámil OZ, že p. Havlíček nemá zájem o rekvalifikační kurz na úpravu zeleně. 

Čištění a údržba probíhá průběžně. Hřbitov je uklizen. Obecní pozemky u p. Pospíšila a pí 

Štěpánkové posekány. Jednání s firmami na sestřih stromků k M. Hlízovu. Kontejnery na M. Hlízově 

srovnány. Černá skládka Pod Skalkou je zlikvidována. Dále upozornil na problém u kontejnerových 

stání, kde dochází k opakovanému znečišťování okolí kontejnerů. Obecní pozemky na M. Hlízově 

budou posekány. Připojení ke kanalizaci je na webu v odpovědi p. Vrbovi dle zákona 106/1999. 

U domů nad tratí, kde je na obecním pozemku složen materiál nebo odpad ze stavby, bude doručena 

obsílka s tím, aby do konce března 2017 obecní pozemky uklidili. Starosta předložil 

fotodokumentaci a nález u kontejnerů, kde ve složeném odpadu papíru mimo kontejner na papír, 

byly nalezeny osobní věci, které patří p. Skývovi. Bude pozván k projednání. Na stanoviště 

kontejnerů za OÚ bude umístěna kamera. Mgr. Lisá - byly tam krabice i od klimatizace. P Rak se 

zeptal, jestli bude jednáno i s tím, kdo tam vyvezl krabice od klimatizací, a který v této oblasti 

podniká. Předsedající řekl, že k tomuto obec nemá důkaz. P. Rak uvedl p. Seckého, kterého viděl, že 

tam tento odpad odvezl. P. Secký bude taktéž pozván k jednání. Pí Šimková se zeptala, jestli byl p. 

Skýva viděn při znečišťování. Přesedající uvedl, že věci, které byly nalezeny prokazatelně p.Skývovi 

patří. Nalezené věci byly předloženy zastupitelům. 

 

Bod č. VIII. - Projednání žádosti na pronájem sálu v KD – Martin Marian 
Předsedající seznámil se žádostí na tréninkové večery stolního tenisu – středy od 19:00 do21:00 hodin. 

Předsedající navrhl schválení bezplatného pronájmu sálu KD k výše uvedenému účelu. 

Návrh usnesení č. 6-9/2016: 

OZ Hlízov schvaluje bezplatný pronájem sálu KD na tréninkové večery stolního tenisu. 

Výsledek hlasování:   Pro – 7    Proti – 0     Zdržel se – 0 

Usnesení č. 6-9/2016 bylo schváleno. 
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Bod č. IX. - Projednání žádosti na pronájem sálu v KD – Zuzana Kačerovská 

Předsedající seznámil se žádostí na pronájem sálu KD na soukromou akci. P. Rak – chybí do kdy 

akce bude, bylo doplněno. Předsedající navrhl, aby byl pronájem schválen dle platného ceníku. 

Návrh usnesení č. 7-9/2016: 

OZ Hlízov schvaluje pronájem sálu KD na soukromou akci dle platného ceníku. 

Výsledek hlasování:   Pro – 7     Proti – 0     Zdržel se – 0 

Usnesení č. 7-9/2016 bylo schváleno. 

 

Bod č. X. – Různé 

1) Žádost o souhlas s uspořádáním orientačního běhu na obecních pozemcích. Závod pořádá 

Sportovní klub OK Slávia z Hradce Králové 5. 11. 2016 v čase mezi 9:30 – 13:30. Předsedající pověřil 

komisi životního prostředí, aby provedla kontrolu v místě obecních pozemků. Mgr. Šimková uvedla, 

že nemohou, protože mají akci Hlízovského unikátního spolku v kapli na hřbitově. Doplnění usn. č. 4-

11/2016 – Mgr. Lisá provede kontrolu a zprávu zašle na OÚ.Kompromis-nafocení před a potom. 

Zastupitelé vzali akci na vědomí. 

2) Žádost pí Dostálové a p. Berana O. o vydání souhlasu s budoucím uložením IS. 

Předsedající žadatelům navrhl, aby IS vedli ve svých pozemcích podél cesty. Prozatím nebude OZ 

vydávat usnesení. Písemná odpověď žadatelům bude dle uvedeného návrhu. 

3) Vyjádření k pozemku Uhlířovi a Frintová 

Proběhla výzva k osobnímu jednání o doložení vlastnictví k pozemkům. Bylo předloženo rozhodnutí 

MNV Nové Dvory z r.1977 o možnosti užívání pozemku s připomínkou, že v případě veřejného zájmu 

bude pozemek odejmut. Zápis v KN není. Předsedající uvedl 3 možnosti řešení: 

- odprodej pozemku s věcným břemenem kanalizace 

- odprodej pozemku s přeložením kanalizace na náklady uživatele 

- vrácení do původního stavu / na pozemku stojí zpevněný plot / 

P. Rak – jaké bylo stanovisko v den jednání, starosta - doložení zápisu v katastru neproběhlo, v KN 

neuvedeno. Jak pokračovat dál? P. Rak - pověřit starostu projednáním uvedených možností a bylo by 

dobré, aby pozemek zůstal obecní. Mgr. Šimková uvedla, že v rozhodnutí MNV Nové Dvory, které 

předložili, je vše jasně uvedeno. Předsedající navrhl, že proběhne další jednání, kde budou předloženy 

uvedené možnosti s termínem do dalšího OZ. 

Návrh usnesení č. 8-9/2016: 

OZ Hlízov pověřuje starostu, aby do termínu dalšího zasedání OZ projednal uvedené návrhy a na 

dalším zasedání OZ seznámil s výsledkem jednání: 

Výsledek hlasování:  Pro –  7     Proti – 0     Zdržel se – 0 

Usnesení č. 8-9/2016 bylo schváleno. 

4) Cvičení pro ženy – pořádá spolek Hlízovské ženy – žádost o pronájem sálu KD. 

Předsedající seznámil OZ s žádostí na bezplatný pronájem sálu KD vždy v pondělí od 19:00 do 20:00 

hodin do 30. 6. 2017. 

Návrh usnesení č. 9-9/2016: 

OZ Hlízov schvaluje bezplatný pronájem na cvičení pro ženy do 30. 6. 2017. 

Výsledek hlasování:  Pro –  7     Proti – 0     Zdržel se – 0 

Usnesení č. 9-9/2016 bylo schváleno. 

5) Žádost Hlízovského unikátního spolku na bezplatný pronájem sálu 11. 11. 2016 na přípravu   

Betlému - dílničky od 15 hodin s tím, že si kulisy odvezou večer kolem 22 hodiny. 

Návrh usnesení č. 10-9/2016: 

OZ Hlízov schvaluje bezplatný pronájem na dílničky – příprava Betlému dne 11. 11. 2016. 

Výsledek hlasování:  Pro –  7     Proti – 0     Zdržel se – 0 

Usnesení č. 10-9/2016 bylo schváleno. 
6) Podnět občanů – nadměrný provoz - aktivity p. Lisého. Bylo postoupeno MěÚ odboru interního 

auditu. 

7) Pergola pro MŠ – všechny nabídky jsou velmi drahé. Návrh pro OZ – sehnat další nabídky. 

8) PC-správa sítě-neuzavřeno. Návrh pro OZ – sehnat další nabídky. 
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9) Fotbal Hlízov-žádost o změnu územního plánu. Všichni členové komise určení na přípravu změny 

č. 4 k UP se dostaví 18. 10. 2016 v 9 hodin k projednání na MěÚ Kutná Hora. S tímto byli všichni 

seznámeni včas. 

10) Předsedající informoval přítomné o získání dotace na místní rozhlas. 

11) Předsedající seznámil s výsledkem dílčího auditu hospodaření obce za r. 2016 /viz příloha č. 6/,               

který proběhl 14. 10. 2016. Výsledek auditu bude zveřejněn na webu obce – sekce úřední deska.  

12) Předsedající informoval o provádění kontrol MŠ – pověření pro kontrolní a finanční výbor bude 

předáno. 

13) V roce 2018 bude obec slavit 750. let oprava usn. č. 3-11/2016  875 let, první zmínka v. r. 1142– 

nabídka od firmy na odznaky se znakem obce. 

Nabídkový materiál bude OZ rozeslán. 

14) Informace k dotaci na chodníky – 25. 11. 2016 konzultace na SFDI v Brně. 

P. Rak požádal o vyřešení bodu ze zápisu kontrolní komise – vrácení poplatku za komunální odpad 

obyvatelům DCHB dle zákona. 

Předsedající navrhl, aby poplatky byly vráceny do 30. 11. 2016. 

Návrh usnesení č. 11-9/2016: 

OZ pověřuje starostu k vyřízení vrácení poplatků za odpady obyvatelům DCHB do 30. 11. 2016.  

Výsledek hlasování:  Pro – 7       Proti – 0          Zdržel se – 0 

Usnesení č. 11-9/2016 bylo schváleno. 

 

Pracovní skupina na OZV o odpadech nebude vytvořena, bude pouze doplněn bod o osvobození od 

poplatků pro obyvatele DCHB. 

 

12. 11. 2016  Vítání občánků od 15 hodin. 

 

16. 11. 2016  Veřejná schůze od 19 hodin. 

 

Termín dalšího zasedání OZ je plánován na 28. 11. 2016 od 19 hodin. 

 

V případě potřeby řešení neodkladných záležitostí bude svoláno mimořádné zastupitelstvo. 

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 20.15 hodin. 

 

Zápis byl vyhotoven dne 21. 10. 2016 

 Přílohy zápisu: 
1. Prezenční listina OZ 

2. Prezenční listina hosté 

3. Rozpočtové opatření č. 7/2016 

4. Dodatek č. 16 ke smlouvě s  AVE Čáslav  

5. Zápis KŽP 

6. Výsledek dílčího auditu hospodaření obce za rok 2016 

7. Zvukový záznam zasedání OZ – formát MP3                                                                                

 

Zapisovatel: _______________________________                                     

 

Ověřovatelé: _______________________________  dne  ________________ 

                     

                      _______________________________  dne  ________________ 

 

Starosta:         _______________________________                                                                          

 
Vyvěšeno:                                                                

 

Sejmuto: 
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